
Goedemiddag, 

Naar aanleiding van opmerkingen die bewoners van het Regioplein hebben geuit m.b.t. 
geluidsoverlast aan de zijde van de Sportlaan, heeft de VVD de volgende vragen aan wethouder 
Heddes:

 Welke mogelijkheden ziet de wethouder om verbetering aan te brengen in de situatie? 
Bijvoorbeeld:

 Zijn er mogelijkheden om de weginrichting of de maximale snelheid aan te passen?
o in welke mate verwacht u dat de geluidsoverlast hierdoor zal afnemen?

 Mag er redelijkerwijs verwacht worden dat de geluidsoverlast afneemt als 
verkeersdeelnemers zich aan de maximale snelheid houden?

o Ziet de wethouder een oplossing in handhaving van de maximale snelheid of het 
toepassen van een zogenaamde smiley?

Met vriendelijke groet,

A. (Angelique) van Wijk
Raadslid VVD Schagen


